
 
 

PASVALIO RAJONO SAVIVALDYBĖS  

ANTIKORUPCIJOS KOMISIJA 

 

2024-12-18 Nr. AKP-5 

Pasvalys 

 

Posėdis įvyko 2024 m. gruodžio 18 d. 9.31 – 9.40 val. Savivaldybės mažojoje posėdžių salėje. 

Posėdis transliuotas tiesiogiai https://www.youtube.com/watch?v=xK81JISUGPk  

 

Posėdžio pirmininkė – komisijos pirmininkė Danutė Jablonskytė–Raščė. 

Posėdžio sekretorė – Savivaldybės administracijos Bendrojo skyriaus vedėja Rasa Gedvilienė. 

Posėdyje dalyvavo: komisijos pirmininko pavaduotojas Stanislovas Kiudis, komisijos nariai 

Linas Kruopis, Antanas Kairys ir  Gediminas Andrašūnas. 

 

Komisijos posėdyje  dalyvauja  visi komisijos  nariai, kvorumas yra. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl atstovo delegavimo į Asmens sveikatos  priežiūros įstaigų korupcijos indekso 

nustatymo komisiją. 

2. Dėl darbo užmokesčio interneto svetainėje skelbimo. 

3. Kiti klausimai. 

 

Posėdžio darbotvarkei pritarta vienbalsiai. 

 

1. SVARSTYTA. Atstovo delegavimas į Asmens sveikatos  priežiūros įstaigų korupcijos 

indekso nustatymo komisiją. 

Pranešėja Danutė Jablonskytė–Raščė supažindino su Antikorupcijos komisijai adresuotu  

Pasvalio rajono savivaldybės mero 2024 m. gruodžio 3 d. raštu Nr. ARB-2011 „Dėl atstovų į asmens 

sveikatos priežiūros įstaigų korupcijos indekso nustatymo komisiją delegavimo“.  

Antikorupcijos komisija turi deleguoti atstovą, dalyvausiantį Asmens sveikatos priežiūros 

įstaigų korupcijos indekso nustatymo komisijos darbe. 

Linas Kruopis siūlo deleguoti Stanislovą Kiudį.  

NUTARTA. Į Asmens sveikatos priežiūros įstaigų korupcijos indekso nustatymo komisiją 

deleguoti Stanislovą Kiudį. 

 

2. SVARSTYTA. Dėl darbo užmokesčio interneto svetainėje skelbimo. 

Pranešėja Danutė Jablonskytė–Raščė supažindino su Pasvalio rajono savivaldybės 

administracijos 2024 m. gruodžio 3 d. raštu Nr. ASI-907 „Dėl darbo užmokesčio interneto svetainėje 

skelbimo“, kurį administracija parengė vykdydama 2024 m. lapkričio 21 d. protokolo Nr. AKP-4 

rekomendaciją. Pranešėja siūlo Savivaldybės biudžetinėms, viešosioms įstaigoms ir Savivaldybės 

uždarosioms akcinėms bendrovėms parengti raštus rekomenduojant skelbti įstaigų interneto 

svetainėse vadovų darbo užmokesčius. Apie rekomendacijos įgyvendinimą komisiją informuoti iki 

2025 m. sausio 31 d.  

Komisijos nariai pasiūlymui pritarė. 

NUTARTA. Išsiųsti raštus Savivaldybės biudžetinėms, viešosioms įstaigoms ir Savivaldybės 

uždarosioms akcinėms bendrovėms rekomenduojant skelbti įstaigų interneto svetainėse vadovų darbo 

užmokesčius. Apie rekomendacijos įgyvendinimą komisiją informuoti iki 2025 m. sausio 31 d.  

https://www.youtube.com/watch?v=xK81JISUGPk


  

 

3. SVARSTYTA. Kiti  klausimai. 

Kitų klausimų nebuvo. 

 

Posėdžio pirmininkė       Danutė Jablonskytė–Raščė 

 

Posėdžio sekretorė       Rasa Gedvilienė 


